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Местная власть в контексте демократических преобразований: 

социологический аспект / Клевжиц Ольга Федоровна; Факультет философии 
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А.П. 

Объектом исследования дипломной работы является местная власть в 

Республике Беларусь. Цель исследования – рассмотреть особенности 

осуществления и функционирования  местной власти в контексте 

демократических преобразований. 

В работе рассмотрен теоретический аспект понятия «власть»: признаки, 

виды, функции. В практической части проведено исследование институт 

местной власти на примере Лунинецкого районного исполнительного 

комитета.  

ВЛАСТЬ, ДЕМОКРАТИЯ, ПРИЗНАКИ ВЛАСТИ, ВИДЫ ВЛАСТИ, 

МЕСТНАЯ ИСПОЛНИТЕЛЬНАЯ ВЛАСТЬ, ДЕМОКРАТИЧЕСКИЕ 

ПРЕОБРАЗОВАНИЯ. 

 

 

 

ANNOTATION 

         Local authority in the context of democratic reforms: sociological aspect / 

Klevzhits Olga; Faculty of  Philosophy and Social Sciences; Department of 

Sociology; scientific adviser Limarenko A.P. 

The subject of the research work is the local authority in the Republic of 

Belarus. The purpose of the study is to examine the specifics of the implementation 

and functioning of local authorities in the context of democratic reforms. 

The theoretical aspect of the concept "power" is considered in the work: 

signs, types, functions. In the practical part, the Institute of Local Authorities is 

investigated on the example of the Luninets District Executive Committee. 

POWER, DEMOCRACY, AUTHORITIES, TYPES OF POWER, LOCAL 

EXECUTIVE POWER, DEMOCRATIC TRANSFORMATIONS. 


